
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Geachte lezer, 
 
Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door mevrouw I. Jacobs-Setz van de 
VVD gestelde vragen ex art. 36 RvO over uitwerking van motie 15 begrotingsdebat 13 
november 2024 ‘bedankt voor de bloemen’. De brief van de vragensteller treft u als 
bijlage aan. 
 
Op dit moment zijn wij bezig met de uitwerking van de door uw raad aangenomen 
motie ‘bedankt voor de bloemen’. We verwachten u conform de Lange Termijn 
Agenda in juni per brief te informeren over hoe wij de uitvoering hebben opgepakt, 
welke vraagstukken wij daarbij tegenkomen en hoe wij vervolg geven aan de motie. 
Insteek daarbij is dat wij uitvoering geven aan de motie en als gemeente alleen nog 
maar gifvrije bloemen inkopen. Met onze antwoorden op uw vragen lopen we dus 
vooruit op de uitkomsten van de nog lopende verkenning.  
 
1. Deelt het College de mening dat biologisch geteelde bloemen niet of minder ‘het 

jaar rond’ verkrijgbaar zijn 
Ja, die mening delen wij. Biologische bloemen zijn op dit moment afhankelijk van de 
volle grond. Vanaf april zijn biologische tulpen verkrijgbaar. Vanaf mei komen daar 
biologische snijbloemen bij. Deze zijn ongeveer tot oktober leverbaar. Een en ander 
mede afhankelijk van de weersomstandigheden. 

 
2. Deelt het College de mening van de VVD fractie dat de gelegenheid (herdenking, 

viering of cadeau) moet bepalen of bloemen worden gegeven en niet de 
beschikbaarheid van daarvan, dus dat 12 maanden per jaar bloemen beschikbaar 
moeten zijn? 

Die mening delen wij deels. Voor vele gelegenheden is namelijk een alternatief voor 
bloemen denkbaar in de periode dat biologische bloemen niet beschikbaar zijn. 
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Uitzonderingen daarop zijn wat ons betreft gelegenheden als kransleggingen bij 
herdenkingen. Op die momenten gaat de traditie die hoort bij de gelegenheid wat ons 
betreft voor op de beschikbaarheid. In onze brief over de uitvoering van de motie 
zullen we uitgebreider ingaan op de alternatieven en de uitgangspunten die wij daarbij 
hanteren. 
 
3. Is het College het met de VVD eens dat de Groningse ondernemers moeten kunnen 

meedoen in het leveren van duurzame (en waar mogelijk biologische) de bloemen 
aan de gemeente (voor herdenking, viering, cadeau of overig) en dan bij voorkeur 
in zo duurzaam mogelijke kwaliteit (voorkeur MPS-A of hoger)? 

Die mening delen wij deels. Wat ons betreft is het aan de markt om in te spelen op de 
vraag. Wij zien ook dat de sierteeltsector stappen zet naar steeds duurzamere teelt en 
dat bloemisten daar mede van afhankelijk zijn. Met de motie zet uw raad echter een 
stap verder. Ook vanuit het belang van gezondheid en waterkwaliteit. 
 
Hoewel het aantal telers dat gifvrij werkt beperkt is, denken wij door meer vraag te 
creëren bij te kunnen dragen aan de groei van gifvrije teelt. Daarbij doen wij in lijn 
met ons inkoopbeleid het liefst zaken met lokale en regionale ondernemers. Hierbij 
zijn we ons bewust van het feit dat de overgang van telers en bloemisten naar volledig 
biologisch een transitie is van een aantal jaren. Ook hierover informeren we u 
uitgebreider in onze brief over de uitvoering van de motie.  
 
Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 


